
Zápis č. 5 ze zasedání školské rady, 
dle zákona č. 561/2004 Sb., dne 21. 9. 2023 

 
V souladu s § 167 zák. č. 561/2004 Sb., svolala na den 21.9.2023 předsedkyně rady Mgr. Pavla 
Dobrovolná čtvrté zasedání školské rady. 
 
Rada je tříčlenná, dle rozhodnutí zřizovatele školy – MČ Praha 8. Schůzky se zúčastnili všichni ze 
zvolených a jmenovaných členů školské rady ZŠ a MŠ Ústavní. 

Členy jsou: 
p. Mgr. Pavla Dobrovolná                                      zvolená jako zástupce pedagogů ZŠ 
p. Mgr. Jana Malá                                                zvolená jako zástupce rodičů 
p. Mgr. Michal Janovský                   jmenovaný zřizovatelem MČ Praha 8 
 

1) Rada byla seznámena: 
a) se změnami v pedagogickém sboru 
b) s výsledky přijímacího řízení na víceletá gymnázia a střední školy 
c) s instalací závory u vjezdu do areálu školy 
d) s realizací nových učeben 
e) se zřízením nového školního klubu jako prostoru k trávení volného času pro žáky vyšších 

tříd, i s možností kroužků a doučování 
f) s výsledky zakončení loňského školní roku - 3 žáci nepostoupili do vyššího ročníku 
g) s plány na tento šk. rok - pokračování v revizi ŠVP a přípravě školy na digitalizaci 
h) s mimoškolními akcemi pořádanými loňský šk. rok a s plánovanými akcemi na tento šk. rok 
i) se změnami ve struktuře rozvrhu hodin, včetně zavedení 1 hodiny Aj pro žáky 1. a 2. ročníků 
j) s plánovanými adaptačními kurzy pro žáky 6. ročníků 
k) s plánovanou plošnou sociometrií pro žáky 2. stupně, ve dvou třídách je také naplánovaná 

skundární prevence 
l) s projektem vysázení lesa ve školním areálu 
m) s plány na přípravu oslav k 50. výročí školy (fotokoutek, divadlo, náramky sj.) 
n) s plánovanou rekonstrukcí elektrických rozvodů a zavedení Wi-Fi 
o) s potřebou  zřízení další učebny IT - digitalizace (bohužel bude nutné zrušit čítárnu) 

2) Rada schválila: 
a) změny ve školním řádu, hlavně opětovné zavení zákazu používání mobilních telefonů po 

celou dobu vyučování 
b) odhlasování výroční zprávy per rollam 

3) Rada projednala: 
a) návrh na zrušení zvonění 
b) technický stav budovy na Bendovce - budova je vlhká, dále je nestabilní připojení Wi-Fi, 

dalo by se to řešit připojením modemu (Vodafone) 
c) možnost nastavení VPN, aby bylo možné se dostat na školní PC i z domova - bude vzesen 

dotaz na IT správce 
 
V Praze dne 21. 9. 2023 

Mgr.Pavla Dobrovolná  

předsedkyně školní rady 
 


